

TECHNICAL SPECIFICATIONS

المواصفات الفنية

White tipping paper in bobbins	بكر ورقى اكوافوج أبيض :
Machine type: bobbins are used on G.D machine model AF 12 , and DECUFLE NANO -S6000	نوع الآلة: تستعمل البكرات على آلات G.D طراز AF 12 وعلى آلات (DECUFLE NANO -S6000)
1- Description: Impermeable White tipping paper in bobbins printed on it one silver line .Printing is as the following : - one silver line - width of line : 1 mm - distance of the line from the edge of the paper : 3.5 mm	١ - الوصف : بكر ورق اكوافوج أبيض كتيمة مطبوع عليه خط فضي واحد . الطباعة كما يلي : - خط فضي واحد - عرض الخط : ١ مم - بعد الخط عن حافة الورق : ٣.٥ مم
2- Bobbin length : /3000/ m	٢ - طول البكرة : /٣٠٠٠/ م
3- Width : 64mm ± 0.2 mm	٣ - العرض : ٦٤ مم ± ٠.٢ مم
4- Grammage: (30-40) g/m ²	٤ - الغراماج : (٣٠ - ٤٠) غ / م ^٢
5- Thickness: (35-47) μm	٥ - السماكة : (٣٥ - ٤٧) μ m
6- Elongation : 1 % min	٦ - التمدد : ١ % أصغري
7- Tension strength: 2.5 Kg/15mm min	٧ - قوة الشد : ٢.٥ كغ/١٥ مم أصغري
8- Internal plastic bobbin diameter: 66 ± 1 mm	٨ - قطر البكرة الداخلي البلاستيكي : ٦٦ ± ١ مم
9- Printing is good	٩ - الطباعة جيدة
10 - Cutting : smooth	١٠ - البكرات ذات مقطع ناعم
11- Winding (Constant tensile stress): Paper must be sufficiently tight to prevent axial shifts during handling and storage .	١١ - اللف (إجهاد الشد الثابت): يجب أن يكون الورق مشدود بشكل كاف لمنع الانزياح المحوري أثناء المناولة والتخزين
12- Upon the technical evaluation of the samples, the following issues should be taken into consideration: good absorption to adhesive materials, strength and continuity , good adhesion with cigarettes paper and filter, bobbin good winding and suitability on machines .	١٢ - يؤخذ بعين الاعتبار عند التقييم الفني للنماذج جودة الإمتصاص للمواد اللاصقة - المتانة والاستمرارية - جودة اللصق مع ورق السجائر و الفلتر - جودة لف البكرة - الملازمة على الآلات .
Packing : - The bobbins should be placed on wooden pallets and supported from the bottom with a strong wooden base which can be used with fork-lifts. The pallet is packed and strapped in a form that assures complete protection of the reels from damage and deformity. - The total height of one pallet should not exceed /125/cm..	التغليف : • توضع البكرات على طبالي خشبية مدعمة من الأسفل بقاعدة خشبية متينة صالحة للاستعمال مع الروافع الشوكية وتغلف الطبالية وتحزم بشكل يؤمن الحماية الكاملة للبكرات من التلف والتشويه . • الارتفاع الإجمالي للطبالية الواحدة لا يتجاوز /١٢٥/ سم
The required samples : /4/ bobbins	النماذج المطلوبة : /٤/ بكرات

المدير العام